
 

 

Jaarverslag 2023 

Inleiding 

De Historische Verenging Gemeente Gieten is opgericht in 1986 heeft ca. 400 leden en 
heeft als doelstelling om de kennis van de geschiedenis van de dorpen van de 
voormalige Gemeente Gieten te willen verbreiden, o.a. door het uitgeven van het 
kwartaalblad ‘Ons Erfdeel’.  

Natuurlijk doen we dit voor onze leden, maar ook voor alle overige inwoners van de 
voormalige gemeente Gieten en voor allen die in onze geschiedenis geïnteresseerd zijn. 

We kunnen dit alleen doen dankzij de inzet van al onze vrijwilligers, o.a. de vrijwilligers 
die het archief beheren en onderzoek daarin doen, die al onze foto’s digitaliseren, de 
redactie van ‘Ons Erfdeel’, de vrijwilliger die onze website beheert en zo zijn er nog meer. 
Wij danken hen dan ook van harte voor hun inzet in 2023. 

Activiteiten in het kort 

De redactie van ‘Ons Erdeel’ verzorgde weer vier aantrekkelijke nummers, waarvan het 
juninummer in het teken stond van het  100- jarig bestaan van de Bonnerschool. In 2023 
werd in de jaarvergadering afscheid genomen van Toos Meringa als redactielid, zij werd 
door het bestuur bedankt en benoemd tot erelid van de vereniging. Toos werd opgevolgd 
door Henriëtte Everts, die haar werk uitstekend heeft voortgezet. 

Zoals in de jaarvergadering van maart 2023 afgesproken vindt er geen jaarlijkse excursie 
meer plaats vanwege te geringe deelname. Daarvoor in de plaats zullen we een gezellige 
avond organiseren. 

Op 12 januari was de nieuwjaarsvisite met optreden van Andries Middelbos, verhalen en 
liedjes programma: ‘De tied van striepkoornbroek, wollen borstrok en levertraon’. 

Op 16 maart was de jaarvergadering van het boekjaar 2022, Michiel Gerding hield na 
afloop zijn lezing  ‘Boeren, Boerderijen en Brinken in Drenthe’. 



Op 21 september was er een  ledenbijeenkomst met als gast de heer H.A. Hachmer van 
het Veenkoloniaalmuseum, die een lezing houdt over de landbouw en 
landbouwindustrie in de Groninger en Drentse Veenkoloniën. 

Op16 november was er een ledenbijeenkomst met als gast Geertje Enting, zij houdt een 
lezing over de Drentse Taol. 

Alle bijeenkomsten werden goed bezocht. 

In juni was de Vereniging betrokken bij het  100-jarig bestaan van de Bonnerschool, er 
was een wandeling door ons uitgezet, een diapresentatie en een kleine expositie met 
ons materiaal. 

Helaas is het project over de lokale geschiedenis voor de scholen vastgelopen. Het 
project in deze vorm kost de scholen te veel eigen voorbereiding/tijd. 

In september was de Vereniging aanwezig met een stand in de molen in het kader van de 
Open Monumentendag. 

Verenigingszaken 

In de jaarvergadering van maart 2023 stemden de leden in met het jaarverslag en 
jaarrekening 2022 en de begroting voor 2023 en met het voorstel om de contributie voor 
2024 niet te verhogen. Men ging akkoord met de herbenoeming van Bé Oort en met de 
benoeming van Gea Uil als opvolger van de helaas overleden Dieuweke Houwing. 

In 2023 hebben we namens de vereniging zitting gehad in de klankbordgroep voor een 
nieuw cultuurpodium, de ontwikkelingen hebben door meerdere oorzaken enige 
vertraging opgelopen. 

Verder is er een keer een bijeenkomst geweest met anderen historische verengingen 
binnen de gemeente. De rode draad hierbij was terugloop in leden. 

Ook onze vereniging kampt hiermee, het ledenaantal neemt sinds een aantal jaren 
gestaag af. 

Om er voor te zorgen dat onze vereniging ook de komende jaren vooruit kan met een 
goed en jonger ledenbestand is het dringend gewenst actie te ondernemen. We willen 
proberen om ook digitaal beter vindbaar te zijn. 

Om nieuwe leden te trekken zullen we nog beter onder de aandacht moeten komen.  In 
december is daarom besloten om samen met de bibliotheek te starten met een 
Historisch café. 

 

Maart 2024 

Het bestuur. 


